
Dz-05.0021.25.2020    

Protokół nr 25/2020 

 z obrad XXV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

15 września 2020 r.  w godz. 18.07 – 21.12, w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2, w trybie stacjonarno – zdalnym  

  

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan 

Maciej Żmuda przywitał obecnych 19 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 niniejszego 

protokołu), otwierając obrady XXV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

                                          

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku obrad 

wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie wydania opinii do projektu nowelizacji Statutów Dzielnic 

I-XVIII Miasta Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic (projekt 

Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2021(projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej propozycji sposobu parkowania na  

al. 3 Maja w Krakowie (projekt Zarządu). 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia „Strefy zamieszkania” w zakresie drogi na 

działce Gminy Miejskie Kraków nr 295/4 obr. K-4 j.ew. Krowodrza przed posesją  

ul. J. Lea 15 dla poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego w obszarze schronu (projekt 

Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

7. Sprawy bieżące. 

8. Oświadczenia i komunikaty. 

9. Zakończenie sesji.  
 
Prowadzący poinformował, że wpłynęły dodatkowe projekty uchwał, które nie zostały złożone 

na 8 dni przed sesją i nie zostały niezwłocznie zamieszczony na stronie internetowej Dzielnicy 

oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, dlatego istnieje koniczność wprowadzenia projektów 

uchwał do porządku obrad. 

 

1/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2020 (projekt Zarządu). 

 

Za przyjęciem wniosku oddano 15 głosów; przeciw: 3 głosów; wstrzymujące:0 głosów; 2 

osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady.  

 

 

1/ Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (projekt Zarządu). 

 

Za przyjęciem wniosku oddano 17 głosów; przeciw: 1 głosów; wstrzymujące:0 głosów;  

2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady; w obecności 20 

Członków Rady.  

 

 



Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie wydania opinii do projektu nowelizacji Statutów Dzielnic 

I-XVIII Miasta Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic (projekt 

Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2021(projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie opinii dotyczącej propozycji sposobu parkowania na  

al. 3 Maja w Krakowie (projekt Zarządu). 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia „Strefy zamieszkania” w zakresie drogi na 

działce Gminy Miejskie Kraków nr 295/4 obr. K-4 j.ew. Krowodrza przed posesją  

ul. J. Lea 15 dla poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego w obszarze schronu (projekt 

Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

7. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2020 (projekt Zarządu). 

8. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (projekt Zarządu). 

9. Sprawy bieżące. 

10. Oświadczenia i komunikaty. 

11. Zakończenie sesji.  

 

 

Ad 3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wydania opinii do projektu nowelizacji Statutów 

Dzielnic I-XVIII Miasta Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic 

(projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Maciej Żmuda, p. Agnieszka Wantuch 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące:0 głosów; 

3 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXV/197/2020  

w sprawie wydania opinii do projektu nowelizacji Statutów Dzielnic I-XVIII Miasta 

Krakowa określających organizację i zakres działania dzielnic – zał. nr 3. 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie podziału środków finansowych na zadaniu 

„Obsługa Dzielnic” w roku 2021(projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Głos zabrali:  

p. Piotr Klimowicz, p. Maciej Żmuda,  

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące:0 głosów; 

4 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady;  

 

 

 



Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXV/198/2020  

w sprawie korekty podziału środków finansowych na zadaniu „Obsługa Dzielnic” w roku 

2021– zał. nr 4. 

 

 

Ad 5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej propozycji sposobu parkowania 

na al. 3 Maja w Krakowie (projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Głos zabrali: p. Marta Wodyńska, p. Lech Mikulski, p. Marzena Kopeć, p. Marta Burzyńska, p. 

Piotr Klimowicz, p. Agnieszka Wantuch, p. Paweł Potoczek, p. Daniel Wiśniowski,  

p. Mariusz Bembenek. 

 

W wyniku dyskusji p. Marta Wodyńska oraz p. Marzena Kopeć złożyły wniosek o odesłanie 

projektu uchwały do projektodawcy w celu zawnioskowania od Wydziału Miejskiego Inżyniera 

Ruchu o przygotowanie aktualnego projektu z uwzględnieniem propozycji równoległego 

sposobu parkowania przy al. 3-go Maja w Krakowie.  

P. Marta Wodyńska poprosiła o przekazanie projektów zmiany organizacji ruchu oraz projektu 

z naniesionymi proponowanymi zmianami w sposobie parkowania Komisjom problemowym. 

 

Prowadzący obrady poddał wniosek pod głosowanie. 

Za przyjęciem wniosku oddano 14 głosów; przeciw: 3 głosy; wstrzymujące:1 głos; 2 osoby nie 

brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady;  

 

Projekt został odesłany do projektodawcy. 
 

Ad 6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia „Strefy zamieszkania” w zakresie 

drogi na działce Gminy Miejskie Kraków nr 295/4 obr. K-4 j.ew. Krowodrza przed posesją  

ul. J. Lea 15 dla poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego w obszarze schronu (projekt 

Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa 

Rady Dzielnicy V Krowodrza p. Tomasz Friediger, który złożył również poprawkę do ww. 

projektu uchwały 

 

p. Marta Wodyńska poinformowała o pozytywnej opinii Komisji Infrastruktury Komunalnej.  

 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Maciej Żmuda, p. Agnieszka Wantuch 

 

Prowadzący obrady poddał poprawkę p. Tomasza Friedigera pod głosowanie. 

Za przyjęciem poprawki oddano 18 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów; 2 

osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady; w obecności 20 

Członków Rady. 

Następnie prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 18 głosów; przeciw: 0 głosów; 

wstrzymujące:0 głosów; 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków 

Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXV/199/2020  

w sprawie wprowadzenia „Strefy zamieszkania” w zakresie drogi na działce Gminy 

Miejskie Kraków nr 295/4 obr. K-4 j.ew. Krowodrza przed posesją  

ul. J. Lea 15 dla poprawy bezpieczeństwa komunikacyjnego w obszarze schronu – zał.  

nr 5. 

 



Ad 7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2020 (projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Głos zabrali: p. Marta Wodyńska, p. Maciej Żmuda, p. Agnieszka Wantuch, p. Mariusz 

Bembenek, p. Piotr Klimowicz, p. Anna Pojałowska, p. Łukasz Mańczyk, p. Marta Burzyńska, 

p. Paweł Potoczek, p. Piotr Klimowicz 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 11 głosów; przeciw: 2 głosy; wstrzymujące:5 głosów; 

2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXV/200/2020  

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2020 – zał. nr 6. 

 

Ad 8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (projekt Zarządu). 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

p. Łukasz Mańczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego  

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi 

 

Głos zabrali: p. Lech Mikulski, p. Maciej Żmuda, p. Marta Wodyńska, p. Mariusz Bembenek,  

p. Łukasz Mańczyk, który przedstawił pozytywną opinię Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego 

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, p. Marta Burzyńska, p. Marcin Grega  

 

Do projektu zostały zgłoszone dwie poprawki. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie poprawkę p. Lecha Mikulskiego 

Za przyjęciem poprawki oddano 3 głosy; przeciw: 10 głosów; wstrzymujące:5 głosów; 2 osoby 

nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

Poprawka została odrzucona. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie poprawkę p. Marcina Gregi 

Za przyjęciem poprawki oddano 14 głosów; przeciw: 1 głos; wstrzymujące:3 głosy; 2 osoby 

nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 2 głosy; wstrzymujące:1 głos;  

2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 20 Członków Rady. 

 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XXV/201/2020  

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2021 – zał. nr 7. 

 

 

Ad. 9. Sprawy bieżące. 

1. Radna p. Marzena Kopeć zapytała co oznaczają przekreślone znaki na ścieżce 

rowerowej oraz poprosiła obecnych członków Rady o wybór maskotki, w ramach 

wykonania materiałów promujących Dzielnicę V Krowodrza. 



2. Rady p. Daniel Wiśniowski poprosił o informację w sprawie końcowego odbioru ścieżki 

rowerowej przy al. Kijowskiej. 

3. Radny p. Łukasz Mańczyk poruszył temat realizacji parku kieszonkowego przy  

ul. Litewskiej i Kazimierza Wielkiego. Planowane etapy i terminy wykonania prac 

przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

4. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował p. Piotra Klimowicza, oraz 

pozostałych członków Rady o odbiorze prac remontowych w Żłobku nr 14 przy  

ul. Sienkiewicza 24, w którym nie uczestniczyli przedstawiciele Rady Dzielnicy V 

Krowodrza. 

5. Radny p. Piotr Klimowicz poprosił Zarząd o dopilnowanie, aby przedstawiciele Rady 

byli zapraszani na odbiory prac remontowych, które są realizowane ze środków 

Dzielnicy V Krowodrza. Poprosił również o ograniczenie zwoływania sesji w trybie 

stacjonarno -zdalnym, ze względu na uciążliwość i utrudnione głosowanie podczas 

procedowania projektów uchwał.  

6. Radny p. Stanisław Wilk poinformował radnych o zbliżającym się głosowaniu  

w ramach Budżetu Obywatelskiego, poinformował o punktach do głosowania, jak 

wygląda oddawanie głosów oraz zachęcił do zapoznania się z projektami zgłoszonymi 

do tegorocznej edycji BO. 

7. Radna p. Marzena Kopeć poruszyła problem podwyżek cen biletów oraz opłat w strefie 

parkowania. Zapytała czy Rada przygotuje odpowiedni projekt uchwały negatywnie 

opiniujący planowane podwyżki i wesprze mieszkańców w tej sprawie. Radna p. Marta 

Wodyńska poprosiła o dostarczenie ww. projektu uchwały do Komisji Infrastruktury 

Komunalnej. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował, że jeśli projekt 

powstanie, to zostanie rozesłany do wszystkich Komisji Rady Dzielnicy V Krowodrza 

z prośbą o zaopiniowanie. 

8. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda krótko zreferował spotkanie 

(wideokonferencję) z przedstawicielami Wydziału Miejskiego Inżyniera Ruchu  

w sprawie organizacji ruchu na ul. Rzecznej. Głos zabrała radna p. Marta Wodyńska, 

która również wzięła udział w wideokonferencji. Zaproponowała spotkanie w terenie  

w ramach posiedzenie Komisji Infrastruktury Komunalnej. Przewodniczący Rady 

potwierdził zasadność ww. spotkania zaznaczając potrzebę przestrzegania zasad 

sanitarnych związanych z panującą epidemią COVID-19. 

9. Przewodniczący rady p. Maciej Żmuda omówił spotkania, które odbyły się  

w lokalu budynku przy pl. Inwalidów 6, adaptowanym na nową siedzibę Rady i Zarządu 

Dzielnicy V Krowodrza. 

10. Radny p. Daniel Wiśniowski zapytał czy będzie kolejny etap rewitalizacji Parku Jordana 

w Krakowie. W odpowiedzi Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda poinformował  

o odbierze jednego z etapów prac, w którym wziął udział Zastępca Przewodniczącego  

p. Edward Tarczałowicz. Wątpliwości budzą zabawki zamontowane w części sceny 

amfiteatru, które po demontażu uniemożliwiają budowę sceny. Głos zabrał radny p. 

Mariusz Bembenek. Głos w sprawie zabrała radna p. Marta Wodyńska, która otrzymała 

informację, że miejsce po demontażu zabawek umożliwia budowę sceny w razie 

planowanych imprez zbiorowych. Zawnioskowała o wyjaśnienie tych odmiennych 

opinii.  

11.  Radna p. Marta Wodyńska powróciła do tematu nowej siedziby Rady Dzielnicy V 

Krowodrza. Głos w tej sprawie zabrał radny p. Piotr Klimowicz oraz p. Maciej Żmuda. 

 

Ad 10. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

1. Wobec braku uwag do Protokołów z XXII, XXIII i XXIV sesji Rady Dzielnicy V 

Krowodrza, prowadzący stwierdził ich przyjęcie. 

2. W związku z pracami związanymi z ustaleniem organizacji ruchu na ul. Rzecznej nie 

jest znany termin kolejnej sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

 

 



 

Ad 11. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował członkom Rady za przybycie i udział  

w XXV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza   

Wobec wyczerpania porządku obrad XXV sesji  Rady Dzielnicy V Krowodrza prowadzący  

p. Maciej Żmuda zamknął posiedzenie o godz. 21.12. 

 

       Przewodniczący  

  Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                   Maciej Żmuda 

 

 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 

pracownik biura  

  

 

 

 


